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Betreft: Schriftelijke vragen van VVD inzake voldoende bedrijventerreinen 

 
Geacht college, 

 
Enkele jaren geleden hebben we geconstateerd dat de ruimte op onze bedrijventerreinen snel 
opgevuld dreigde te raken.  Als VVD zijn we benieuwd welke inzet uw college heeft gepleegd wat de 
effecten waren en huidige situatie nu is. 
 

1. Hoeveel ruimte op bedrijventerreinen was er in 2021, 2022, 2023 en voorzien in 2024? 
2. Over hoeveel jaar denkt u dat de krapte te groot is dat we bedrijven niet langer kunnen 

faciliteren in onze gemeente en welk effect zou dit hebben op de werkgelegenheid? 
3. Welke oplossingen zijn tot nu toe gevonden, zijn deze al ingezet en wat zijn de 

voorlopige effecten? 
4. Wat is uw algemene beeld van onze bedrijventerreinen in de gemeente, denkt u dat deze 

in de komende jaren bijvoorbeeld investeringen nodig hebben om hoogwaardige groei 
voort te kunnen zetten? 

5. Speelt netcongestie nog een rol op onze bedrijventerreinen en welke inzet heeft u tot nu 
toe gepleegd om dit probleem aan te pakken? 

6. Wat is de status van de tweede incubator die gebouwd zou worden, wanneer is begin 
bouw voorzien, wanneer denkt u dat deze operationeel is en welk effect denkt u dat de 
tweede incubator gaat hebben op onze bedrijventerreinen? 

7. Indien er uit de huidige maar ook de tweede incubator mooie hoogwaardige bedrijven 
komen die we als Maastricht een thuis zouden moeten geven, zet u als college dan alles 
op alles om dit te faciliteren zodat de lokale economie hiervan kan meeprofiteren? 

8. Als VVD horen we geluiden dat onze industrie flink onder druk staat met name door 
concurrentie van China doormiddel van staatsteun en bijbehorende dumping. Klopt ons 
beeld?  

9. Hoe groot was de industriële maak sector in Maastricht de laatste jaren uitgedrukt in 
werkgelegenheid en wat doet u als college om de sector te ondersteunen? 

10. Is er voor onze industriële maaksector de komende jaren ook voldoende ruimte op onze 
bedrijventerreinen voorzien, zo nee, wat doet u om dit te repareren? 

 
Met vriendelijke groet, 
 



 
 

 

Guiseppe Noteborn 

VVD 

 

 

 


